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Zápis 

k 17. zasedání Zastupitelstva obce Skrbeň, 

které se konalo v pondělí 17. února 2025 od 18:30 v Domě služeb 

 

Účast:  8 členů zastupitelstva, viz prezenční listina 

počet přítomných občanů: 7 

 

určení zapisovatele:  Lenka Spurná 

pro  8 proti 0 zdržel se 0 

 

Ověřovatelé:   Ing. Jiří Janda 

pro  7 proti 0 zdržel se 1 

 

Kamil Jureček 

pro  7 proti 0 zdržel se 1 

 

Navržený program zasedání s doplněním bodů číslo 4 – 9: 

 

Program: 

1) Plnění usnesení 

2) Rekonstrukce Jos. Fialy – dodatek ke smlouvě č. 2 

3) Žádost o převedení pozemku p. č. 249/9 do majetku obce 

4) Žádost o odkup pozemku p. č. 185/19 

5) Cyklostezka Skrbeň-Křepelka – výběr zhotovitele 

6) Výsadby v obci a za Křepelkou – výběr zhotovitele 

7) Revitalizace farské zahrady – výběr projektanta 

8) Rekonstrukce chodníku Jos. Fialy – výběr projektanta 

9) Převod vodovodů k VHS Olomouc 

10) Evidence odpadů – čipování popelnic  

11) Smlouvy s TextilEco 

12) Příspěvky na zájmové aktivity dětí pro rok 2025 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje navržený program včetně doplnění. 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 1/17/2025 
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1) Plnění usnesení 

 

Informaci podal starosta. 

 

- Smlouva o spolupráci a o společném postupu ve věci prodloužení ul. Lipová byla 

podepsána. Aktuálně řešíme přeparcelování lokality, které je poměrně komplikované, 

následně bude vytvořena směnná smlouva a souběžně s tím proběhne výběr 

projektanta.  

- Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo s firmou Kareta byl podepsán. Dohodnutý termín 

dokončení parkovacích zálivů a chodníků byl stanoven na 20. 12. 2024, termín byl 

dodržen. 

- OZV o zákazu konzumace alkoholu naproti obchodu a na dětských hřištích byla 

zavedena. 

- Dohoda o změně veřejnoprávní smlouvy s městem Olomouc byla podepsána a 

odeslána 

- Pojistná smlouva byla aktualizována. Co se týče prověření alternativ, aktuální pojistná 

smlouva byla vysoutěžena na podzim 2021. Po dohodě s paní Alkovou, která nám 

pojištění vyřizuje, není problém udělat novou soutěž k výročí smlouvy, tedy opět na 

podzim.  

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 2/17/2025 

 

 

2) Rekonstrukce Jos. Fialy – dodatek ke smlouvě č. 2 

 

Informaci podal starosta. 

 

Rekonstrukce průtahu je prakticky hotová, v tuto chvíli se sice ještě dodělávají vjezdy, jde ale 

o ty vjezdy, které se dláždí nově a hradí si je majitelé domů. Jde tedy už o práce nad rámec 

rekonstrukce jako takové. V dodatku č. 1 jsme schvalovali prodloužení termínu na dokončení 

prací, druhý dodatek upravuje finance dle skutečnosti. Vícepráce jsou vyčísleny na 

844 401,09 Kč, méněpráce 643 619,03 Kč. Výsledek je tedy zdražení zakázky o 200 782,06 

Kč (ceny bez DPH). Nejzásadnější je zde náš požadavek na změnu hliníkových kabelů VO  

na měděné (+139 297,64 Kč).  

 

Celkové náklady obecní části rekonstrukce činí 8 053 336,81 Kč vč. DPH. 

 

 

K. Jureček – nejsou hotové všechny vjezdy, asi šest vjezdů na straně, jak jsou Morongovi, 

nejsou hotové. U čtyřdomků nejsou vyasfaltované, jen zasypané drtí.  

Starosta – těch šest vjezdů odpovídá počtu vjezdů, které si po domluvě hradí majitelé domů. 

Vjezdy čtyřdomků probere zítra na předání stavby. 
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J. Zlámal – u jeho domu vytrhali dlažbu a potom z ní vytvořili vjezd u jiného domu – starosta 

již řešil a bude řešit zítra na kontrolním dnu. 

P. Mikulka – vpusti a odvodňovací kanálky u domů jsou zanesené listím. 

Ing. O. Fiala – dotaz, zda je funkční stará vpusť – starosta odpověděl, že ano. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje uzavření dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo „III/4466 Skrbeň – průtah II. 

etapa“ s firmou Kareta, s. r. o. ze dne 13. 5. 2024. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 3/17/2025 

 

 

 

3) Žádost o převedení pozemku p. č. 249/9 do majetku obce 

 

Informaci podal starosta. 

 

Pan Josef Fiala se obrátil na obec se žádostí o převedení pozemku p. č. 249/9 do majetku obce 

Skrbeň, viz přílohy. Na pozemku se nachází místní komunikace k domu Krátká 1. 

Zastupitelstvo by tedy mělo rozhodnout, zda do majetku pozemek obec přijme a zdali je 

případně i obec ochotna něco p. Fialovi vyplatit. Z obecného hlediska by ale měl být převod 

bezúplatný, jelikož v obci již mnohokrát lidé převáděli předzahrádky apod. obci zdarma, 

výměnou za údržbu a případné rekonstrukce, které obec provádí. 

 

 

Proběhla obsáhlá diskuse. 

Ing. Žižlavský – na pozemku je u banky zástavní právo a dotázal se, zda je to vyřešeno 

výmazem.  

J. Fiala sdělil, že zatím ne, je to zástava v souvislosti s hypotékou na RD na adrese Krátká 1. 

Ing. Žižlavský – je nutno nejdříve vyřešit výmaz zástavy. Obec nemůže řešit cizí zástavu. Je 

to obslužná komunikace a banka ji na žádost vlastníka může ze zástavy vyčlenit, bude-li ve 

vlastnictví obce. Je potřeba zjistit stanovisko banky. 

J. Fiala – chce v případě převedení pozemku na obec získat zpět alespoň část nákladů, které 

do vybudování komunikace vložili. Kalkulace je součástí žádosti. 

Ing. Žižlavský – dotaz čí jsou pozemky v sousedství komunikace a které jsou určeny 

výhledově k výstavbě domů.  

J. Fiala – jsou jeho a dále Ing. O. Fialy a M. Fialy. 

Ing. Žižlavský – Obec nemá povinnost koupit pozemek a budovat cestu k soukromým 

nemovitostem. Rozumný krok to pro obec není. 

J. Fiala – řekl, že může cestu i znepřístupnit. 

Ing. O. Fiala – pozemek bude obec potřebovat i pro vybudování parkoviště při rekonstrukci 

sportoviště. Už teď ho používají hasiči k projíždění při soutěžích. 

Ing. Žižlavský – nejdříve se vše posoudí a projedná a teprve potom se bude rozhodovat. Neví 

se ani jaké je podloží a podobně. Obec již v minulosti jinou komunikaci do svého vlastnictví 

vzala a dnes je s tím velký problém, byla vybudovaná hodně nekvalitně. 

Bc. Vymětal a další – souhlasí. 
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Ing. Čehovský – povrch je zřejmě prašný. 

J. Fiala – je tam nasypaný recyklát.  

M. Doleček – začít se musí řešením v bance. 

Starosta hlasování odložil, věc se musí před hlasováním dořešit a doplnit informace.  

 

 

Nebyl vznesen žádný návrh usnesení. 

 

 

4)  Žádost o odkup pozemku p. č. 185/19 

 

Informaci podal starosta. 

 

Pan Petr Špunda se na obec obrátil se žádostí o odkup pozemku p. č. 185/19 za účelem 

provozu drobného zemědělství. Jde o pás pole za školkou o rozloze 1830 m2.  

Pole má aktuálně pronajaté p. Zatloukal se Zbořílkem, kteří mají od obce pronajato 

dlouhodobě více polí (zemědělství mají jako živnost). Pan Špunda pochází ze Skrbeně, 

bydliště má v Mezicích, ale nyní bydlí ve Skrbeni. Vlastní vedlejší políčko p. č. 185/20           

o rozloze 2 620 m2. 

Obec nevlastní moc pozemků, může se hodit třeba na výměnu, jako např. nedávno, kdy bylo 

potřeba směňovat pro rekonstrukci polní cesty. 

Proběhla krátká diskuse, ze které vyplynulo, že pozemek se doporučuje ponechat v majetku 

obce, je to také rezerva určená k možnému zastavění. Pozemek se může případně současnému 

nájemci vypovědět a jinému pronajmout, prodat ne. 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje zveřejnění záměru prodat pozemek p. č. 185/19. 

Výsledek hlasování:  pro 0 proti 6 zdržel se 2 (Ing. Vymětal, starosta) 

Návrh nebyl schválen.  

 

 

 

 

5) Cyklostezka Skrbeň-Křepelka – výběr zhotovitele 

 

Informaci podal starosta. 

V úterý 11. 2. bylo ukončeno výběrové řízení na zhotovitele cyklostezky na Křepelku. 

Nabídku podalo 11 firem, nejvýhodnější nabídku podala Kareta s. r. o. za 3 248 000 Kč bez 

DPH. Cenové rozpětí bylo výrazné, nejdražší nabídka byla za 5 521 304,77 Kč bez DPH. 

Kompletní výčet naleznete v podkladech.  
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Proběhla obsáhlá diskuse – zastupitelům ani občanům se nelíbí vítězná firma Kareta, se 

kterou nejsou spokojeni. 

Ing. V. Vymětal – je nějaká možnost vybrat 2. vítěznou nabídku, která není o moc dražší? 

Starosta – nelze, splnili ve výběrovém řízení všechna zadaná kritéria a konečná cena byla 

nejnižší. 

Ing. Čehovský – cyklostezka je jednodušší stavba, než byl průtah. 

K. Jureček – Kareta je všude známá nedodržováním termínů. 

Ing. Janda – musí se dohlédnout na to, aby při pracích neblokovali výjezd ze Skrbeně, a to 

z důvodu uzavřené komunikace při vjezdu do Horky. 

A. Navrátil – musí se dát pořádné pokuty, aby se termíny dodržovaly. 

K. Jureček – to je firmě jedno, pokutu zaplatí a jedou dál, pořád se jim to vyplatí. Nejhorší na 

tom je, že vezmou zakázku a na staveništi potom často není ani noha, nikdo nepracuje a 

termíny utíkají. 

Ing. Žižlavský – kdybychom vybrali jinou firmu, může se stát, že ta by to třeba Karetě 

postoupila. V tom jistota není. 

Starosta – obec si bohužel u takových zakázek nemůže volit zhotovitele jen podle vlastního 

uvážení, je potřeba dodržovat zákon o zadávání veřejných zakázek.  

 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje ukončení a výsledek výběrového řízení na zhotovitele zakázky „Stezka 

pro chodce a cyklisty Skrbeň – Křepelka“ a schvaluje uzavření smlouvy o dílo s firmou 

Kareta s. r. o., IČO 62360213. 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 4/17/2025 

 

6) Výsadby v obci a za Křepelkou – výběr zhotovitele 

 

Informaci podal starosta. 

Ukončeno bylo také výběrové řízení na realizaci výsadeb v obci a interakčního prvku za 

Křepelkou, který naváže na stávající biocentrum. Přijaty byly 3 nabídky, nejvýhodnější 

nabídku podala firma Zábojník-contractors s. r. o. za 606 837,80 Kč bez DPH. 

 

Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje ukončení a výsledek výběrového řízení na zhotovitele zakázky 

„Výsadby Skrbeň – výsadby zeleně v extravilánu a intravilánu obce“ a schvaluje uzavření 

smlouvy o dílo s firmou Zábojník-contractors s.r.o., IČO 26258692. 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 5/17/2025 
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7) Revitalizace farské zahrady – výběr projektanta 

 

Informaci podal starosta. 

Ve středu 12. 2. proběhlo otevírání obálek s nabídkami na zhotovení projektové dokumentace 

revitalizace farské zahrady. Osloveno bylo 6 projektantů/firem: 

Arestav projekty s. r. o., Nádražní 745/10a, 783 35 Horka nad Moravou, IČO 06969151 

Ing. Tomáš Beran, Bacherova 1368/4, Nová Ulice, 779 00 Olomouc, IČO 11686979 

Ing. arch. Viktor Čehovský, Nová Čtvrť 15, 783 34 Skrbeň, IČO 73171891 

Ing. Pavel Malínek, Jakoubka ze Stříbra 44, 779 00 Olomouc, IČO 46616373 

Ing. František Malina, Šternberská 82/34, 779 00 Olomouc-Týneček, IČO 14583321 

ABC projekční kancelář Olomouc, Balbínova 17, 779 00 Olomouc, IČO 12081299 

Nabídku podal pouze Ing. arch. Viktor Čehovský za 196 500 Kč (není plátcem DPH).  

 

Starosta – při zjišťování u krajských auditorů mu bylo sděleno, že je to běžná praxe a stává se, 

že není nabídka ani jedna. 

 

Bez připomínek. 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje ukončení a výsledek výběrového řízení na vyhotovení projektové 

dokumentace „Revitalizace farské zahrady, Skrbeň“ a schvaluje uzavření smlouvy o dílo 

s Ing. arch. Viktorem Čehovským, IČO 73171891. 

Výsledek hlasování:  pro 6 proti 0 zdržel se 2 (Čehovský, Doleček) 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 6/17/2025 

 

8) Rekonstrukce chodníku Jos. Fialy – výběr projektanta 

 

Informaci podal starosta. 

Ve středu 12. 2. proběhlo rovněž otevírání obálek s nabídkami na zhotovení projektové 

dokumentace na rekonstrukci chodníku Jos. Fialy (sudá strana). Osloveno bylo 5 

projektantů/firem: 

Ing. Jiří Sotolář, Praskova 446/5, 779 00 Olomouc, IČO 70592497 

Ing. Luděk Vrba, tř. Spojenců 25, 771 00 Olomouc, IČ: 46617442 

Atelis – Ateliér liniových staveb, Rokycanova 781/13, 779 00 Olomouc, IČ 74276361 

Inženýrské a dopravní stavby Olomouc a.s., Albertova 21, 779 00 Olomouc, IČO: 25869523 

Geocentrum spol. s r. o., tř. Kosmonautů 1143/8b, 779 00 Olomouc, IČO 47974460 

Nabídku podali Ing. Jiří Sotolář a Ing. Luděk Vrba, výhodnější nabídku podal Ing. Luděk 

Vrba a to za 74 100 Kč bez DPH (není plátce DPH). 
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Proběhla krátká diskuse. 

Starosta – rekonstruovat se bude chodník před čtyřdomky s tím, že se protáhne na konec 

k Hermanovi a propojí s cestou od Hajdučků, na druhém konci se protáhne ke Zlámalům a 

buď napojí na cestu od Gabrlíků nebo, pokud by to šlo, přechodem na protější stranu. 

J. Zlámal – lidi obvykle přecházejí od bytovek přímo na druhou stranu. Myslí si, že celý 

chodník nevyužijí. 

Starosta – stávající chodník je dost úzký, měli jsme připomínky také na vzhled, tímto se 

situace vyřeší.  

K. Jureček – dotaz, zda budou dotace a zda by se případně dalo i na nějakou dobu akci 

odložit. 

Starosta – ano, na chodníky dotace bývají, ale než budeme mít stavební povolení, situace 

může být jiná. Také je možnost celou akci nachystat a čekat na dotace. 

 

 

Diskuse na jinou akci: 

Ing. Žižlavský – Jak pokračuje řešení propojení ulic Podvrbí a Dvorská. 

Starosta – Projekt bychom měli mít každou chvíli, realizace by měla proběhnout příští rok, je 

zde ale možná kolize s realizací Vyhnálovské, která by rovněž měla být na příští rok 

nachystaná. To je ještě potřeba probrat, pokud by např. bylo možné nechat průjezdný statek, 

mohly by se obě akce realizovat současně. Pokud to možné nebude, rekonstrukce Podvrbí-

Dvorská by se realizovala o rok později. 

K. Jureček – lepší by bylo kvůli objízdné trase obě akce rozdělit.  

 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň schvaluje ukončení a výsledek výběrového řízení na vyhotovení projektové 

dokumentace „Rekonstrukce chodníku, ulice Jos. Fialy, Skrbeň“ a schvaluje uzavření 

smlouvy o dílo s Ing. Luďkem Vrbou, IČO 46617442. 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 7/17/2025 

 

 

9) Převod vodovodů k VHS Olomouc 

 

Informaci podal starosta. 

Jak se již dříve zastupitelstvo usneslo, obec převádí vlastnictví i správu vodovodu pod VHS 

Olomouc, která jej převezme od končící Moravské Vodárenské. V rámci procesu je potřeba 

přijmout soubor usnesení: 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň v souladu s § 85 písm. e) z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 

předpisů schvaluje nepeněžitý vklad do základního kapitálu společnosti Vodohospodářská 

společnost Olomouc, a. s., IČO 47675772, se sídlem Olomouc – Hodolany, Tovární 1059/41, 

PSČ 77211, který je tvořen vodovody: 
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Objekt Cena dle znaleckého posudku (v tis. Kč) 

Inženýrské stavby – vodovodní řady, 86 úseků LT a PVC 

o profilu DN 80 – 200 v celkové délce 7 362,7 m 

30 731 

Inženýrské stavby – objekty na vodovodních řadech, 3 ks 

vodovodních šachet, 5 ks vodovodních chrániček DN 125 

– 275 

285 

Stavby celkem 31 016 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 8/17/2025 

 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň v souladu s § 84 odst. 2 písm. e) z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 

předpisů schvaluje zvýšení základního kapitálu společnosti Vodohospodářská společnost 

Olomouc, a. s., IČO 47675772, se sídlem Olomouc – Hodolany, Tovární 1059/41, PSČ 

77211, z dosavadní výše 629.350.000 Kč o částku 179.999.000 Kč na novou výši základního 

kapitálu 809.349.000 Kč upsáním nových akcií předem určenými zájemci, jejichž emisní kurz 

se splácí nepeněžitými vklady tvořenými infrastrukturními stavbami a souvisejícími pozemky. 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 9/17/2025 

 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň v souladu s § 85 písm. a) z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 

předpisů schvaluje uzavření Smlouvy o úpisu akcií mezi obcí a společností Vodohospodářská 

společnost Olomouc, a. s., IČO 47675772, se sídlem Olomouc – Hodolany, Tovární 1059/41, 

PSČ 77211. 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 10/17/2025 

 

 

Návrh usnesení:  

ZO Skrbeň v souladu s § 85 písm. a) z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 

předpisů schvaluje Prohlášení vkladatele o vnesení nemovitých věcí do společnosti 

Vodohospodářská společnost Olomouc, a. s., IČO 47675772, se sídlem Olomouc – Hodolany, 

Tovární 1059/41, PSČ 77211. 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 11/17/2025 
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10) Evidence odpadů – čipování popelnic  

 

Informaci podal starosta. 

 

V posledních letech narůstá tlak na zlepšení třídění a snižování produkce směsného odpadu 

(zvyšující se skládkovné a zpřísňující se limit pro možnost uplatnění slevy). V r. 2024 ve 

Skrbeni lidé vyprodukovali průměrně 185 kg směsného odpadu na občana. Obec aktuálně 

nemá vůbec žádný přehled o reálném počtu domovních popelnic na směs. Jelikož se finanční 

tlak na obce bude i nadále zvyšovat, je potřeba v první řadě udělat analýzu a získat přehled  

o počtu popelnic a četnosti jejich vyvážení. Se získanými daty pak můžeme dále pracovat a 

řešit případná opatření. Nejjednodušším řešením je „načipování“ popelnic. Cena činí cca  

50 Kč/popelnice, u plechových je to o něco dražší, protože zde je potřeba čip přinýtovat.  

 

Třídící sleva – odpady uložené na skládku  

Obec může uplatnit v r. 2025 slevu na odpady uložené na skládku, jejichž množství nepřesáhne 160 kg 

na jednoho obyvatele (trvale přihlášeného k pobytu v obci). Množství odpadu se dále každý rok bude 

vždy snižovat o 10 kg na obyv. a rok. 

ROK 2021 2022 2023 2024 2025 2026 2027 2028 2029 

Kvóta na 

slevu v kg/ 

obyvatele 

200 190 180 170 160 150 140 130 120 

 

 

Starosta – tlak je čím dál větší, bez čipování se nelze hnout dál. U každého domu je různé 

množství popelnic, různých velikostí. U jednotek domů bývá opakovaně mimořádně velké 

množství odpadu. 

 

Proběhla rozsáhlá diskuse, jak čipy vypadají, jak jsou odolné, jakou formou čipování bude 

probíhat, zda se budou čipovat i nádoby na bioodpad a další. 

 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň souhlasí s instalací čipů na domovní popelnice pro směsný komunální odpad. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 12/17/2025 
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11) Smlouvy s TextilEco 

 

Informaci podal starosta. 

 

Na minulém zastupitelstvu jsme schvalovali pokračování spolupráce se spol. TextilEco, nyní 

je potřeba schválit samotné smlouvy. Jedna smlouva je na kontejner, který vlastní obec, druhá 

je na zbylé dva kontejnery, které vlastní i provozuje TextilEco. Co se týče alternativ, starosta 

našel společnost Potex a Dimatex. Potex funguje pouze v Praze, Dimatex nás z kapacitních 

důvodů odmítl. 

 

K. Jureček – od tohoto roku je to pro obce povinnost. 

Starosta – ano, ale i kdyby nebyla, ve Skrbeni je o kontejnery velký zájem. 

 

Proběhla krátká diskuse. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje smlouvu o provozování kontejnerů na sběr oděvů, obuvi a textilu se 

společností TextilEco, a. s. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 13/17/2025 

 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje smlouvu o umístění a provozování kontejnerů pro sběr oděvů a textilu 

se společností TextilEco, a.s. 

 

Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 14/17/2025 

 

 

12) Příspěvky na zájmové aktivity dětí pro rok 2025 

 

Informaci podal starosta.  

 

Vloni jsme zvýšili tento příspěvek z 1 000 Kč na 1 500 Kč. Za rok 2024 bylo vyřízeno 63 

žádostí a vyplaceno celkem 90 700 Kč (ne všechny žádosti byly na celých 1 500 Kč). V roce 

2023, tedy před zvýšením, to bylo 53 000 Kč. 

 

Starosta – navyšovalo se v loňském roce o 50 %, letos by částku ponechal stejnou. 

 

Bez diskuse. 

 

Návrh usnesení: 

ZO Skrbeň schvaluje dotaci poskytovanou dle Zásad pro poskytování dotací a darů z rozpočtu 

obce Skrbeň na podporu sportovních, zájmových a jiných obdobných aktivit pro rok 2025 ve 

výši 1 500 Kč/dítě. Dotace se poskytne zpětně na skutečně realizované aktivity.  
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Výsledek hlasování:  pro 8 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl schválen – Usnesení č. 15/17/2025 

 

 

Diskuse: 

P. Mikulka – jak je to s přejezdem? Něco se tam vyznačuje barvou. 

Starosta – malují kabelizaci, má to v gesci správa železnic.  

 

Starosta odpověděl na další dotazy – přejezd by se skutečně měl rekonstruovat letos při 

srpnové výluce vlaků, která potrvá tři týdny. Během této doby bude přejezd průjezdný 

„bypassem“, tedy přes improvizovanou cestu okolo železniční zastávky. S tím se současně 

dodělá chybějící úsek průtahu a také plánovaná „točna“. 

Starosta také řešil na dopravním podniku pravidelné zajíždění autobusu č. 18 na točnu – 

výsledek jednání zatím je, že je problém v systému jízd a jsou další problémy s tím spojené. 

Věc je ale otevřená. Magistrát nám dal ale zatím víceméně najevo, že máme být rádi, že sem 

vůbec městská zajíždí.  

 

P. Mikulka – mělo by se zatlačit na správu železnic a požadovat opravu nástupiště, starší lidé 

tam nevylezou, proto chodí raději na autobus. 

Starosta – zatlačit určitě může, výsledek není jistý. Prověří, zda zvýšení nástupiště není již 

plánováno v rámci rekonstrukce přejezdu. 

 

Starosta všem přítomným poděkoval a ukončil zasedání v 19:47 hod. 

 

Přílohy: 

1) Prezenční listina 

2) Podklady včetně příloh a doplnění 

 

 

Zápis byl vyhotoven       dne: 19. 2. 2025 

 

Zapisovatel:  

Lenka Spurná 

 

Ověřovatelé:   

Ing. Jiří Janda        dne:   

 

 

Kamil Jureček        dne:  

  

 

Starosta:   

Mgr. Lukáš Ruffer       dne:  

 

 

Místostarosta: 

Ing. Jiří Janda       dne: 


